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Mariola Gawfowska

Radna Miasta Woclawek

odpowiadaiqc na Pani interpelaciq wniesionq podczas LXVII sesji Rady Miasta wloclawek
w sprawie mo2liwosci wybudowania niskoemisyjnego 2r6dla energii informujq, i2 dostzegam potzebg
tego typu inwestycji w naszym miescie. Zwiqzane jest to z koniecznosciq odejscia od wqgla pzez naszq
sp6lkq komunalnq MPEC, a lak2e rozwiqzanie kwestii miejsca na skladowisku w Machnaczu
zazdzanego pzez spolkq komunalnq saniko. Niemniej Gmina Miasto woclawek nie dysponuje
wlasnymi Srodkami finansowymi wystarczajqcymi do realizacji tego pzedsiquaigcia. Pomimo to miasto
Wloclawek nieustannie pracuie nad r62nymi warianlami rozwiqzania problemu zagospodarowania
odpaddw komunalnych i wytwazania ciepla z altematywnych rozwiq3ari dla wggla i wspiera dzialania
majqce na celu doprowadzenia do realizacji w/w inwestycji.
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